
   
  

 

Motie 7  
 

Datum ingekomen 15 december 2015 

Volgnummer   

Status  

Registratienummer Bij15-806 

 

Onderwerp 

 Realisatie fietsoplaadpunten 
 

De raad van de gemeente Heerhugowaard in vergadering bijeen op        

behandelen agendapunt 11 met als onderwerp Strategie Duurzame Ontwikkeling 
Heerhugowaard 2016 t/m 2019 
 
Constaterende dat, 
- Het stimuleren van gebruik van elektrische auto’s onder meer gebeurt door het 
plaatsen van oplaadpunten. 
- Het fietsverkeer naar winkelcentra en station kan worden gestimuleerd door het 
plaatsen van oplaadpunten. 
 
Overwegende dat, 
- Er nauwelijks fietsoplaadpunten zijn bij winkelcentra en station 
- Dat er mogelijk wel behoefte is aan dergelijke oplaadpunten 
 

 

Spreekt uit:  
 
 
 <vrije tekst>   

 

Draagt/ verzoekt/ het College op: 
 
 
1. Onderzoek te doen naar de behoefte aan oplaadpunten voor elektrische fietsen nabij 
winkelcentra en station 
 
 

En gaat over tot de orde van de dag, 

  

 

 

De fractie van GroenLinks 

 

René Schoemaker 

 


